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Onderwerp: Ter bespreking in het MT - aanvullende subsidie EK Veldrijden 2020

Hierbij vraag ik jullie aandacht voor het volgende. Komend weekend (7 en 8 November) vindt in Rosmalen het EK

Veldrijden 2020 plaats. Het is een van de weinige topsportevenementen in Ne
i

g doorgaan. Vanwege
de Coronacrisis heeft de organisatie te maken met een gat in de begroting va Ze kloppen daarom

bij ons aan voor een aanvullende subsidie. Hieronder heb ik het één en ander op een rijtje geze

Voor de organisatie van het EK Veldrijden hebben wij op 11 april jl. een projectsubsidie verleend van

maximaal MCLEDe afgelopen maanden heeft de organisatie verschillende scenarios’s uitgewerkt (met publiek, met

beperkt aan toeschouwers en geen publiek).
Inmiddels in besloten dat dit topsportevenement zonder publiek wordt georganiseerd.
Eerder deze week heeft de organisatie groen licht gekregen van de veiligheidsregio om het evenement

onder stricte voorwaarden door te laten gaan.

Op het moment is er sprake van een gat in de begroting. Omdat er geen publiek welkom is, is het volgens
de organisatie beperkt.
De afgelopen weken heeft de organisatie diverse partijen aangesproken om dat gat te dichten

o In tegenstelling tot de overeengekomen afspraken met de Europese wielerbond wordt tv-productie
van 1 naar 2 dagen uitgebreid. Ook zullen de beloftes op tv worden opgenomen, waardoor de

diverse categorieén in ieder geval via tv al optimaal zijn te volgen. De Europese wielerbond zorgt
als een soort van tegemoetkoming voor een dekking van deze kosten. Daarbij zij t de

Europese wielerbond nog overeengekomen dat ze ook de kosten voor de timing"52
accreditatie voor haar rekening nemen.

o De KNWU brengt onder meer haar gebruikelijke fee terug, het inzetten van renners, het leveren

van fietsen door één van haar partners en biedt ondersteuning bij de Covid-testen

o Brabant Sport doet een extra investering in de side events plannen en zij nemen de

kosten voor de economische en maatschappelijke impactstudie voor hun rekening.
o De gemeente ‘s-Hertogenbosch heeft aangegeven helaas echt niks meer te kunnen doen. De

corona crisis laat ook bij hen de sporen na.

Op 11 oktober jl. heeft de organisatie een aanvullende subsidie bij ons aangevraagd. Uit de bijgaande
brief gaat het volgens hen om een bedrag va 5.1.2b

Op grond van het Beleidskader sportevenementen kunnen we voor hoofdevenement slechts een

aanvullende subsidie beschikbaar stellen vari Dan zitten we aan de maximaal 25%.

Gelet op de inspanningen van de organisatie en de bijdragen van anderen om dit sportevenement doorgang te

laten vinden, stel ik voor om de gevraagde aanvullende subsidie beschikbaar te stellen op grond van de inherente

afwijkingsbevoegdheid. Graag jullie akkoord.

Groet,
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